

Title (en)
Rear entry ski boot.

Title (de)
Skistiefel mit Hintereinstieg.

Title (fr)
Chaussure de ski alpin à entrée par l'arrière.

Publication
EP 0492116 A1 19920701 (FR)

Application
EP 91119396 A 19911114

Priority
FR 9016369 A 19901220

Abstract (en)
Such a boot consists overall of a rigid shell part surmounted by an upper (1), composed of a front cover element (2) and a rear cover element (3) which is articulated on a transverse spindle (7). <??>An assembly of fasteners for the cover elements (2, 3) consists, on the one hand, of a clamping system (8) with a flexible tie (9) of which a guide device (15), fitted on the rear cover element (3), is capped by a removable cover (17) interacting with the face of the said rear cover element (3), and, on the other hand, of a strap (30) for fastening the top of the upper (1), comprising means for holding on the said rear cover element (3). <??>According to the invention, the means for holding the strap (30) on the rear cover element (3) are arranged on an upwards extension (17a) of the cover (17), covering over the guide device of the tie in order to form a single cover (31) for the guide means (15) or for the rear holding means of the assembly of fasteners. <IMAGE>

Abstract (fr)
Une telle chaussure est constituée globalement d'une coque rigide surmontée d'une tige (1), composée d'un capot avant (2) et d'un capot arrière (3) articulé sur un axe transversal (7). Un ensemble de fermetures des capots (2, 3) est constitué, d'une part, par un système de serrage (8) à lien souple (9) dont un dispositif de guidage (15) réalisé sur le capot arrière (3) est coiffé d'un couvercle amovible (17) coopérant avec la paroi dudit capot arrière (3), et, d'autre part, par une sangle (30) de fermeture du haut de la tige (1) comportant des moyens de retenue sur ledit capot arrière (3). Selon l'invention, les moyens de retenue de la sangle (30) sur le capot arrière (3) sont disposés sur un prolongement (17a) vers le haut du couvercle (17) recouvrant le dispositif de guidage du lien pour constituer un couvercle unique (31) des moyens de guidage (15) ou de retenue arrière de l'ensemble des fermetures. <IMAGE>

IPC 1-7
A43B 5/04; A43C 11/00

IPC 8 full level
A43B 5/04 (2006.01); A43C 11/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A43B 5/0433 (2013.01 - EP US); A43B 5/048 (2013.01 - EP US); A43C 11/1493 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [AD] FR 2620311 A1 19890317 - SALOMON SA [FR]
• [A] EP 0320486 A2 19890614 - KOEFLACH SPORTGERAETE GMBH [AT]
• [A] EP 0020315 A1 19801210 - TRELL ERIK

Cited by
ITTV20110122A1; FR2699054A1; EP0848916A1; EP2818073A1; EP2082659A1; EP0642747A1; US5590481A; EP0666037A1; CH689533A5; US9538805B2

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0492116 A1 19920701; EP 0492116 B1 19940914; AT E111314 T1 19940915; DE 69104018 D1 19941020; DE 69104018 T2 19950126; FR 2670653 A1 19920626; FR 2670653 B1 19931210; JP H04276201 A 19921001; US 5152084 A 19921006

DOCDB simple family (application)
EP 91119396 A 19911114; AT 91119396 T 19911114; DE 69104018 T 19911114; FR 9016369 A 19901220; JP 32898291 A 19911212; US 81129791 A 19911220